
BUILDING SMARK 1
SHEIKH ZAYED SERVICE ROAD - DUBAI

AUTOMOBILIMOTORS.COM

Authorization To Sell a Car
No: AUTH-20260214-9511

Date: 14/02/2026

Car Owner Authorized Seller

Name Name

Address Address

ID No Licence
number

Nationality TRN No

Mobile  

Email  

Fax  

TRN No  

Car Details

Make Model Year color kR Chassis No

Car Value AED 0.00

The car owner acknowledges the accuracy of the car details that will be presented to the buyer and that he is responsible for the validity of the car
documents.

يقر مالك السيارة بصحة بيانات السيارة الت ستعرض عل المشتري وأنه مسؤول عن صحة أوراق السيارة.

The car owner gives the car dealership the authority and right to receive the sale price in the manner the dealership deems appropriate.

يفوض مالك السيارة المعرض بالصلاحية والحق ف استلام ثمن البيع بالطريقة الت يراها المعرض مناسبة.

The car owner is obligated to follow up on the procedures for transferring ownership and assigning it to the buyer when requested by the showroom, and to
hand over all keys originating and licensing documents to the buyer.

يلتزم مالك السيارة بمتابعة إجراءات نقل الملية وتسجيلها للمشتري عند طلب المعرض، وتسليم جميع المفاتيح والأوراق الأصلية والترخيص للمشتري.

The showroom is committed to paying the car owner the full price after receiving the sale amount from the buyer.

يلتزم المعرض بدفع كامل قيمة السيارة لمالها بعد استلام قيمة البيع من المشتري.

The car owner is not entitled to demand and disclosure of the car's selling price to the buyer or to change the terms of the agreement.

لا يحق لمالك السيارة المطالبة بسعر بيع السيارة للمشتري أو الإفصاح عن السعر أو تغيير شروط الاتفاق.

other notes ....................................................................................................................

Signature of first Party Signature of second Party


